
Здравейте!  

Моето лично мнение относно предложението за новата система за първи клас 

е, че критерият за батко или сестра в същото училище задължително трябва 

да е водещ критерий, а не само когато броят на децата в определена група по 

водещия критерий надхвърля местата за 1-и клас. Много от нас ще изпаднат в 

ситуация, когато две деца на едни родители ще учат в различни училища, 

което е недопустимо. Каква е нашата вина, че голямото дете преди години е 

прието по други критерий, а именно по месторабота в близост до училището. 

Това също е един вид дискриминация.  
Поздрави! 
Иван Димитров 
 


